
 

 

SnappingGecko 1.1.1 - Release note 

1 English 

Changelog : 

- Corrected canvas autopan activation issues 

- Corrected wrong event capture inside the body of resizable components 

2 Français 

Note de version : 

- Correction du problème d’activation de l’autopan du canvas GH (déplacement automatique lorsque la 

souris arrive en bordure de canvas). 

- Correction de la capture intempestive de l’évènement lors du drag sur le corps d’un composant 

redimensionnable. 

  



 

 

SnappingGecko 1.1.0 - Release note 
 

 

3 English 

We’re happy to intoduce the new version 1.1.0 of Snapping Gecko. 

The core mechanism has been modified to be more transparent and leave all Grasshopper built-in features 

unchanged, enabling original Alt+drag copy feature, shift+drag ortho mode. 

This new version also enables snapping when resizing components (such as panels and sliders), bringing a new 

level of cleanliness in your definitions. 

As usual, we’re more than happy to have your feedback on this new version. 

 

Changelog : 

- Alt+Drag copy mode original Grasshopper feature is restored 

- New snap-on-resize feature for resizable components (Panels, Sliders, …) 

 

4 Français 

 

Découvrez la nouvelle version 1.1.0 de Snapping Gecko. 

Cette version a été revue pour être plus transparente et laisser intactes les fonctions originales de Grasshopper 

telles que le copier/coller de composants (Alt+déplacement) ou le mode de déplacement ortho 

(Shift+déplacement). 

Cette mise à jour apporte également la possibilité d’aimantation lors du redimensionnement de composants (tels 

que les panels ou sliders), pour des définitions encore mieux organisées. 

N’hésitez pas à nous contacter si vous avez des questions ou remarques sur cette nouvelle version. 

 

Notes de version : 

- Copier/coller original de Grasshopper (Alt+déplacement) rétabli 

- Nouvelle fonction d’aimantation lors du redimensionnement de composants (Panels, Sliders, …) 


